

《单词百科:hemostasis是什么意思?hemostasis怎么发音?hemostasis的解释和用法》

英语单词hemostasis是什么意思?hemostasis怎么读?hemostasis怎么发音?简答网为您整理了hemostasis的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



hemostasis怎么读

hemostasis的读音:[hi:m 'ste s s]

hemostasis的意思

1、n.止血，止血法；

hemostasis的双语例句

1、 From tradition to modern, Hemostasis following PCI evolved from compression to biomedicine.

冠状动脉介入治疗(PCI)术后的止血方法经历了从传统到现代,从徒手止血到生物学止血方法的演变.

2、Objective To observe the hemostasis effect of medical fibrin glue extracorporeal circulation operation.

目的观察体外循环手术中应用生物蛋白胶的止血效果.

3、Conclusion Abnormity of shorting estrogen can be corrected by the prescription of invigorating Qi and hemostasis.

结论益气止血药能够改变由于雌激素缺乏导致的异常状态.

4、To research about hemostasis method for great sephenous varicosis.

目的:研究大隐静脉曲张止血的方法.

5、Defects in hemostasis may be inherited or acquired.

止血作用缺陷可能是先天性的、也可能是后天性的.

6、Methods of operation are based on liver damages, effective hemostasis and sufficient drainages.

具体的手术方法根据肝脏损伤情况,有效止血,清除失活组织及充分引流决定.

7、Results All patients recovered after bipolar coagulation hemostasis.

结果全部患者经双极电凝止血后,均痊愈.

8、Objective : To explore the hemostasis mechanisms Radix Rubiae and Radix Rubiae.

目的:探讨茜草及茜草炭止血作用机制.

9、Is used in various fractures, dislocaitons and muscles, bones injuries and hemostasis swelling pain.

用于各种骨折、脱臼及肌肉、筋骨跌打损伤、瘀血肿痛.

10、Combination of medical treatment and endoscopic hemostasis may be useful.

内镜止血疗法与药物治疗相结合可提高疗效.

11、Platelets play a key role in the pathogenesis of atherothrombosis, and also perform the physiological hemostasis.

血小板在执行生理性止血的同时,也在病理性血栓形成过程中起重要作用.

12、Objective : to select an effective material for nasal packing hemostasis.

选择有效的鼻腔填塞止血材料.

13、Conclusion The frozen platelet has got the positive impact to the hemostasis.

结论:冰冻血小板有一定的止血效果.

14、Platelets have a major role in hemostasis.

血小板在止血中起主要作用.

15、Objective To evaluate the effect of bipolar coagulation hemostasis by the nose introscope watch on hemorrhinia.

目的评价鼻内窥镜下双极电凝止血术治疗鼻出血的疗效.

以上是简答网为您整理的hemostasis怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/hemostasis>